
Bestyrelsesmøde d. 12-NOV-2019, Ligustervængets Grundejerforening 

 

Til stede: Bjarne, Klaus, Martin, Claus og Niels. 

Fraværende: Ingen 

 

1. Referat fra sidste møde 

Referatet er allerede godkendt og uploadet. 

 

2. Varmeanlægget 

Det kører. Intet ud over det sædvanlige. Varmeforbruget har været nogenlunde som året før. 

Vi har modtaget årsafregningen fra DAB. Vi har betalt ca. 95.000 kr. for meget trods det, at vi allerede har 

fået nedsat vores á conto betaling. Beløbet modregnes i fremtidige á conto betalinger. For nogle år siden 

var det omvendt; der havde vi store efterbetalinger til DAB. 

Årsafregningen fra DAB uploades på bloggen snart. 

Giv venligst Klaus (nr. 7), hvis du har haft håndværkere, som har tappet vand af radiatorer, så han kan sørge 

for efterfyldning. På den måde fungerer anlægget bedst. 

 

3. Fællesarealer 

Grøn dag var en stor succes – vi nåede rigtigt mange ting. 

 

4. Økonomi 

Økonomien har det fint. Indtægterne er lavere, da vi nedsatte á conto varmebetalingen på 

generalforsamlingen, men alligevel kommer vi ud med et mindre overskud i regnskabet. Der vil derfor 

fortsat være flere, der får penge retur, men det vil være færre end sidst. 

 

5. Eventuelt 

Generalforsamlingen afholdes i 2020 søndag d. 23. februar kl. 10 i varmekælderen.  

 

 

Der var ingen punkter til afstemning, hvorfor en enig bestyrelse tilsluttede sig ovenstående. 

 

 

Niels Chr. Felumb 
Referent 


